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Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi
Tamás Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„A MÁV ZRT. pályázatairól . . .”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyar Államvasutak Magyarország állami vasúttársasága, mely tervei szerint a következ ő

években gyökeresen meg fog újulni . Elképzeléseik szerint a MÁV és leányvállalatai — részbe n

uniós segítséggel — olyan forrásokhoz jutnak, amelyek lehetőséget teremtenek ahhoz, hogy a

vasúttársaság utasai egy valóban XXI . századi vasúton utazhassanak .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Mi a MÁV Zrt. rövid- és hosszútávú fejlesztéspolitikája?
Ebben az évben és a következő 2-3 évben milyen Európai Uniós fejlesztési
támogatásra pályázik/pályázott a MÁV Zrt . ?
Mekkora összegű pályázatokról van szó ?
Mi a szóban forgó pályázatok státusza? Hogyan állnak jelenleg ezek a
projektek?
Mi a pályázatok tervezett megvalósulásának időpontja?
Kik a projektgazdák?

Várom megtisztelő válaszait !

Budapest, 2011 . május 23 .

Tóth Csaba
országgyűlési képviselő

MSZP


	page 1

